
Protokoll - styrelsemöte Handbollssektionen 
  

Måndag 16/1 kl.17:30-18:30

Plats: Engconhallen 
  
Närvarande: 
Marion Marklund Sammankallande/ Ordförande 
Lillemor Barnerud ledamot/sekreterare  
Kicki Texmo Gillblad ledamot  
 Anna Backman Wikström Adjungerad 
Aslak tränare 
Marlene Wahlström tränare 

Ej närvarande: 
Jon Annerstedt ledamot/kassör 
Magnus Strid vår kontaktperson i huvudstyrelse 

  
1. Föregående protokoll/minnesanteckning 2022-10-04 styrelsen beslutar att lägga den till hand-

lingarna 

2. Styrelse : 
  Jon och Lillemor har tidigare aviserat att de kommer att kliva av styrelseuppdragen efter denna          
  Säsong så det behövs fler i styrelsen. Kicki och Marlene kollar i träningsgrupperna om det finns                     
  någon förälder som är intresserad av att komma med i styrelsen. 

3. Lok bidrag. Nu är det tid att bekräfta träningsgrupperna i sportadmin. 

4. Läget i lagen: 
     F14 Träningstider är måndagar och onsdagar 18:15-20:00. De är 12 aktiva och 5 st ledare.  
      En ny spelare kom till hösten. 
       Kommande sammandrag för f14: 
       Lördag 21/1 Härnösand  
       Lördag 4/3 Robertsfors  
       14-16/4 preliminärt datum för slutspel 
        
 Kicki bokar buss inför Robertsfors sammandraget. 
   



Frågan om att sälja nåt för att få in pengar till laget har kommit och det är nåt som kan bli aktuellt             
senare 

 Nu börjar spelarutbildning för -08 i år. Många spelare i laget har anmält sig. Styrelsen beslutar att 
klubben står för avgifterna- anmälningsavgiften samt reseersättning. Samåkning sker i möjligaste 
mån. 

  F10 Träningstid är onsdag 17:30-18:30. De är 13 st aktiva i varierande åldersgrupper.  
 Marlene har ställt frågan i sin grupp om att åka iväg på match tex Kråkan cup. Väntar på svar om 
intresse finns. Om intresse är stort så finns möjligheten för laget att åka buss. 
  
 Några från f14 har tidigare hjälpt till på F10 träningar. Kicki kollar om de vill fortsätta att hjälpa 
till. 

Det finns en fundering för att locka spelare som är födda -10 &-11 att ordna en gemensam träning 
på måndagar kl:17:00. För att senare kunna slussa in spelare i de olika lagen. 

 Bussresor- Styrelsen beslutar att spelare betalar 200kr vid bussresor.  

5. God ekonomi  
     

6. Utbildning: Marlene och ev Några från f14 vill gå vid nästa tillfälle   
    
7. Övriga frågor: Dunder passen måste anpassas efter antalet utövare, ifjol blev det många pass som 
inte kunde tillsättas. Anna pratar med Carina om detta. 

  
    
    Nästa möte: 13/3 kl 18:30 plats:Engconhallen 
  
         

     / Lillemor


